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Referat  

Deltagere:  

Tyge, Søren, Putte, Charlotte, Connie, Lene 

Afbud:  

Fraværende:  

Mødedato: 13.11.2024 

 
 

 

Referat 
1. Valg af referent – Connie  

2. Ordstyrer – Lene 

3. Opsamling Tyge (formanden) – ugeavisen er blevet bestilt x 

mange, men er endnu ikke kommet på Bryghuset. Vi kan få le-

veret 4 ugeaviser til samme adresse – men det fungerer ikke 

optimalt. Kan smides i postkassen i indgangspartiet, så lægger 

sektionslederne dem ind i DC. Anbefales at skrive en mail til 

avisen. 

          Sektionslederne afsøger, hvad de gør på andre plejecentre.  

          Det tages det med i Seniorrådet.  

4. Andet nyt fra formanden. Der er ikke nogen aftaler omkring 

udendørs havehold. Der drøftes tillige renholdelse af trappeare-

alerne – Det gør sektionslederne. 

Der kigges på, hvad der står i lejekontrakten.  

          Der er ikke nogen medarbejdere, der har meldt sig til at 

          deltage i rådet. Vi spørger igen. Der orienteres om, at der  

          arbejdes på at lave små videoer med fx støtteforeningen, 

          Tyge, personale m.v.  

          Det drøftes om vi skal være mere synlige – fx møde op i DC  

          til arrangementer.  

5. Orientering – priser er steget.  

6. Connie informerer om, at hun fratræder stillingen som sektions-

leder i Bryghus Nord.  

7. Fortovet langs Bryggerlunden. Fliserne er ujævne og flere går 

på vejen i stedet for på fortovet. Der tages kontakt til Vej og 

Park. Et oplæg kunne være at lave et fortov ind mod selve 

Bryghuset – Sektionslederne tager kontakt.  

8. Evt. Der spørges til brug af flagstangen. Forslaget er, at de fri-

villige kan spørges om de kan være behjælpelig. Enten skal 

flagstangen være der eller ej.  

9. Evt. Overgang til Hørkram.  Der er ikke noget, som vi kan gøre 

noget ved.  

10. Evt. Der har været problemer i forhold til afholdelse af mødet – 

alle skal have meldt til eller fra. Vi skal godkende i kalenderen. 
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11. Strukturkommissionen banker jo på – så vi kan invitere Kirsten 

Vie til et orienterende møde.   

12. Evt. kunne formændene i de forskellige plejecenterråd samles 

og udveksle erfaringer.  

 

 

Næste møde den 19.02.25 kl. 11 på Lenes kontor.  

 


